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Abstract (en)
[origin: CN104283375A] An electromechanical actuator comprising an actuator member and an electric motor (2) adapted to drive the actuator
member. The electric motor (2) comprises a rotor portion (4), a stator portion (5) comprising a yoke-forming body (9) and a set of coils received in
slots (12) in the body (9), and at least one electrical module (17). The electrical module is adapted to generate an electrical power supply current (Ia)
for the electric motor (2), which current flows in the set of coils. The electrical module (17) is carried by the body (9).

Abstract (fr)
Actionneur électromécanique comportant un organe d'actionnement et un moteur électrique (2) adapté à entraîner l'organe d'actionnement, le
moteur électrique (2) comprenant : - une partie rotorique (4) ; - une partie statorique (5) comprenant un corps (9) formant carcasse et un ensemble
de bobinage reçu dans des encoches (12) du corps (9) ; - au moins un module électrique (17) adapté à générer un courant électrique d'alimentation
(Ia) du moteur électrique (2) circulant dans l'ensemble de bobinage. Selon l'invention, le module électrique (17) est porté par le corps (9).
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